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СЕДАМ ПИТАЊА ЗА... 
МИЛОША ПЕКИЋА!(наставника историје!) 

 
  Тема нашег разговора са наставнком са наставником Пекићем био је музеј 
који је прошле школске године отворен у нашој школи. 
  Сазнаћете неке интересантне чињенице о музеју које још нисте чули. 
 
1.Чија је идеја била да се отвори музеј? 
-Директор школе је први дошао на идеју да се отвори музеј,а ја сам,као 
историчар то врло радо прихватио. 
2. Ко вам је при томе помогао и на који начин? 
-Пре свега су ми помогле наставнице историје Маја и Мања,наставница 
верске наставе и наравно ученици. 
Ученици су постављали фотографије и помагали су а све буде на свом 
месту. Такође су показали велику заинтересованост за историју, па смо чак 
посећивали друге музеје- поносно је рекао наставник историје. 
3. Колико времена вам је било потребно да отворите музеј? 
-Било је поребно око 3 месеца да се музеј заврши и притом, отвори. 
Уложили смо доста труда, али се, чини нам се, исплатило. Саа имамо 
нешто по чему се наша школа изваја и разликује од других.  
4. Ко највише посећује музеј?  
-Музеј највише посећују ученици. 
5. Каква је била реакција ученика на отварање музеја? 
-Ученици су веома добро реговали. Мислим да су били поносни што сада 
њихова школа има музеј. 
6. Да ли је све испало као што сте испланирали и да ли постоји нешто што 
бисте додали или изменили? 
-За сада не бих ништа мењао, али нам мало неостају финансије, као свуда у 
Србији- нашалио се наставник. 
7. Какви су планови за будућност музеја? 
-Имамо велике планове. Виећемо шта ће се од идеја остварити, а шта не. 
Надамо се да ће све тећи по плану. 
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